



## FERON Decor

Neuheit POLYDECOLUX® -  
kratz- und scheuerfeste Finishfolien & Overlays

Novelty POLYDECOLUX® -  
scratch and scrub resistant finish foils & overlays

DECOR

Finishfolien und Overlays sind Trend, wichtig jedoch sind dabei zusätzliche Eigenschaften wie Soft Touch, Easy Clean Effekt, Scheuer- und Kratzfestigkeit sowie Chemikalienresistenz und antibakterielle Wirkung. Die PET-Folien der Reihe POLYDECOLUX® erfüllen in unterschiedlichen Kombinationen genau dies.

POLYDECOLUX® ist in allen Varianten sowohl im HPL-, CPL- und KT-Verfahren verarbeitbar, die unifarbigen Finishfolien zudem auch mittels Hotmeltkaschierung. Individuelle Farbgestaltung ist bereits bei relativ kleinen Mengen realisierbar.

#### Dekorative Finishfolien und Overlays

- scheuer- und kratzfeste matte Oberfläche
- ideal für vertikale und horizontale Anwendung
- individuelle Farbgestaltung
- chemikalienbeständig
- Soft Touch
- EASY CLEAN Effekt
- antibakterielle Wirkung
- Mikrokratzer reparierbar
- umweltfreundlich dank Verzicht auf PVC
- Herstellung je nach Bedarf als Formate oder Rollenware bis max. 1.430 mm Breite
- Finishfolien in 250 µm PET-Folie plus ca. 50 g/m<sup>2</sup> Beschichtung
- Overlays (transparent) in 100 µm PET-Folie plus ca. 15 g/m<sup>2</sup> Beschichtung

Finish foils and overlays have become a trend. However, additional features, such as Soft Touch, Easy Clean effect, scrub and scratch resistance as well as resistance to chemicals and antibacterial effect are quite important. The PET foils of the POLYDECOLUX® series fulfil in different combinations exactly this.

POLYDECOLUX® can be processed on HPL, CPL and short cycle presses, the uni-coloured finish foils also on hotmelt lamination lines. Individual colour design can already be realized with relatively small quantities.

#### Dekorative Finish Foils and overlays

- scrub and scratch resistant matt surface
- ideal for vertical and horizontal application
- individual colour design
- chemical resistant
- Soft Touch
- EASY CLEAN effect
- antibacterial effect
- microscratches repairable
- environmentally friendly because without PVC
- manufactured as sheets or reels up to max. 1,430 mm width, as needed
- Finish Foils in 250 µm PET plus approx. 50 gsm of lacquer
- Overlays (transparent) in 100 µm PET plus approx. 15 gsm of lacquer

